



Protokoll för Sektionsmöte 1

Plats: Vasa A, byggnad Vasa Hus 2-3 entréhall

Datum & tid: Torsdagen den 16:e oktober klockan 17:15

§1. Preliminärer

a. *Mötets öppnande*

Ninus Johansson förklarar mötet öppnat kl. 17:30

b. *Val av två justeringspersoner tillika rösträknare*

Beslut: Sektionsmötet beslutar att välja Ninus Johansson och Linus Olofsson till justeringspersoner tillika rösträknare.

c. *Justering av röstlängd*

Röstlängden justeras till 83.

d. *Val av mötesordförande*

Beslut: Sektionsmötet beslutar att välja Lovisa Sveningsson till mötesordförande för samtliga sektionsmöten under hela verksamhetsåret 2025/2026.

e. *Val av mötessekreterare*

Beslut: Sektionsmötet beslutar att välja Emilia Rickard till mötessekreterare för samtliga sektionsmöten under hela verksamhetsåret 2025/2026.

f. *Mötets behöriga utlysande*

Preliminär kallelse skickades ut 10 läsdagar innan mötet och den slutliga kallelsen skickades ut 3 dagar innan mötet.

Beslut: Sektionsmötet beslutar att mötet är behörigt utlyst.

g. *Adjungeringar*

i. Inga adjungeringar.

h. *Godkännande av dagordningen*

Mötesordförande (Lovisa Sveningsson)

Sekreterare (Emilia Rickard)

Justeringsperson (Ninus Johansson)

Justeringsperson (Linus Olofsson)



- i. Matilda yrkar om tillägg för meddelande g. Nymble
Beslut: Sektionsmötet beslutar att godkänna den nya dagordningen.

- i. *Godkännande av föregående mötesprotokoll*

Beslut: Sektionsmötet beslutar att godkänna föregående mötesprotokoll.

- j. *Beslutsuppföljning*

Matilda Svensson föredrar styret och redovisar för följande beslut:

- i. Kommande sektionsmöten för 2025/2026 kommer att ske 11 december, 5 mars och 7 maj
- ii. Totalt har 15 äskningar godkänts av styret
- iii. Två propositioner har inlämnats av styrelsen. Dessa kring verksamhetsplanen och budgeten för 2025/2026.

§2. Meddelanden

- a. *Styret*

- i. Styret presenterar sig och vilka poster de sitter på.
- ii. Melker föredrar styret och förklarar att Sektionens dag kommer att hållas den 3 november i Lilla Lindholmen. Det kommer bland annat bjudas på mat.
- iii. Melker föredrar styret och redogör för Mottagningsenkäten som fick 37 svar. Årets mest uppskattade arrangemang var Dagarna D som arrangerades av DKV. Över hälften av de som närvarade på Dagarna D svarade på enkäten och 90% av de gav arrangemanget högsta betyg.

- b. *Kårledningen*

- i. Alexander Ternström föredrar Kårledningen och förklarar att det finns en ny kårledning bestående av 9 studenter som tar ett sabbatsår. Alexander tackar för en välgjord mottagning och förklarar att Kårappen nyligen uppdaterats och att man kan höra av sig till kårledningen vid eventuella förslag på förbättringar. Kåren har ett framtidsprojekt 2040 och Alexander berättar att kårhuset kommer att byggas ut och utvecklas.

- c. *Inspektor*

- i. Veronica Olesen presenterar sig och förklarar vad det innebär att vara inspektor. Veronica förklarar att man kan ställa frågor till henne om något skulle vara konstigt i stadgar eller reglemente.

- d. *FuM*

Mötesordförande (Lovisa Sveningsson)

Sekreterare (Emilia Rickard)

Justeringsperson (Ninus Johansson)

Justeringsperson (Linus Olofsson)



- i. Matilda Svensson, Alice Eriksson och Ricard Andersson föredrar FuM som är kårens fullmäktige. Tillsammans med Anna Pardo presenterar de Droopys enade förbund.
- e. *HArm*
 - i. Anna Fermheden och Filippa Gustavsson föredrar HArm och meddelar att HArm-mässan kommer att vara den 5 november i Vasa och att katalogsläppet kommer att ske den 3 november. Under katalogsläppet kommer HArm bland annat att visa vad man kan vinna för priser under mässan.
- f. *Humle*
 - i. Emil Hedenberg föredrar Humle och presenterar vilka som sitter i Humle och vilka deras poster är. Emil meddelar vad Humle har gjort sedan det senaste sektionens mötet. Han visar upp sektionens nyinköpta kaktus som ska bidra till bättre luft i Lilla Lindholmen. Emil uppmanar till att gå på Humles medlemsmöte efter sektionens möte.
- g. *Nymble*
 - i. Jesper och Moa föredrar Nymble och meddelar att de ska hålla en tacksittning med temat "Detta ville jag bli när jag var liten" och förklarar att man fortfarande kan anmäla sig till arrangemanget.

§3. Enkla frågor

Inga enkla frågor.

§4. Interpellationer

- a. Inga interpellationer.

§4. Interpellationer

- b. Inga interpellationer.

§5. Propositioner

- a. Fastställande av verksamhetsplan för 2025/2026 [Bilaga 1,2]

Beslut: Sektionsmötet beslutar att godkänna fastställandet av verksamhetsplanen för 2025/2026.

- b. Fastställande av budget för 2025/2026 [Bilaga 3,4]

Mötesordförande (Lovisa Sveningsson)

Sekreterare (Emilia Rickard)

Justeringsperson (Ninus Johansson)

Justeringsperson (Linus Olofsson)



Beslut: Sektionsmötet beslutar att godkänna fastställandet av budgeten för 2025/2026.

§6. Motioner

- a. Inga motioner

§7. GOEROVSBOA Godkännande om ekonomisk redovisning och verksamhetsberättelse samt beslut om ansvarsfrihet

- a. Hkex 2024/2025 [Bilaga 5-7]

Beslut: Sektionsmötet beslutar att bevilja Hkex 2025/2026 ansvarsfrihet.

Mötet ajourneras 18:29 till 18:44

Mötet öppnat 18:56

- b. Styret 2024/2025 [Bilaga 8-11]

Beslut: Sektionsmötet beslutar att bevilja Styret 2025/2026 ansvarsfrihet.

§8. Fyllnadsval av valberedningen

- a. Emil Hedenberg

Beslut: Sektionsmötet beslutar att välja in Emil Hedenberg till ledamot i valberedningen för verksamhetsåret 2025/2026.

§9. Övriga frågor

- a. Filippa Gustavsson: Kommer arbetsgruppen av fanbäreriet att fortsätta?

Svar: Fanbäreriet finns inte just nu, men är man intresserad av att arrangera bal eller bära fana kan man kontakta styret för att få hjälp med att starta igång en arbetsgrupp.

- b. Sandra Shaba: Hur gick det med arbetsgruppen för Lindholmsfestivalen?

Mötesordförande (Lovisa Sveningsson)

Sekreterare (Emilia Rickard)

Justeringsperson (Ninus Johansson)

Justeringsperson (Linus Olofsson)



Svar: Lindholmsfestivalen finns inte längre kvar, men om någon vill starta upp Lindholmsfestivalen igen kan man kontakta Lindholmsfestivalen 2024 för mer information.

- c. Nymble: Hur går arbetet med att arrangera pub här på Johanneberg?

Svar: Andra projekt har prioriterats under flytten, men frågan arbetas aktivt med.

§10. Nästa sektionsmöte

Nästa sektionsmöte kommer att hållas 20251211.

§11. Mötets avslutande

Lovisa Sveningsson förklarar mötet avslutat kl. 19:34

Mötesordförande (Lovisa Sveningsson)

Sekreterare (Emilia Rickard)

Justeringsperson (Ninus Johansson)

Justeringsperson (Linus Olofsson)